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Za celé vedení obce a za tým Lochovických listů vám přejeme 

krásné prožití Vánočních svátků a mnoho štěstí v roce 2024. 

Okénko starosty 

ážení spoluobčané, v prvé řadě mi dovolte 
popřát Vám všem šťastné a veselé Vánoce a 

hezký nový rok 2024. Konec roku je tak nějak tra-
dičně spojen s bilancováním toho, co se událo a co 
nás čeká. Rok 2023 byl pro nově zvolené zastupi-
telstvo první kompletní. Utekl hrozně rychle a mů-
že se i zdát, že se vlastně nic nedělo, ale z mého 
pohledu se odvedl velký kus práce, který se projeví 
až v budoucnu. Rok 2023 byl pro nás hodně se-
znamovací, spoustu věcí jsme se museli naučit. 

V rámci lepší informovanosti byly založeny sociální 
sítě obce a začal se využívat obecní rozhlas. Do bu-
doucna máme představu o  vytvoření multifunkční 
aplikace, která bude dostupná široké veřejnosti. 
Pokud jde o kulturní dění v obci, snažíme se pod-
porovat všechny, kteří o to mají zájem, a často se 
jako jednotlivci na těchto akcích podílíme.  

Nejvíce jsou však vidět hmatatelné věci a tou nej-
větší je samozřejmě sportovní hala. Ta je již dokon-
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čena a na podzim začala fungovat. V příštím roce se 
jen dokončí okolní úpravy a oplocení. Bohužel i 
přes velkou snahu nás i společností, které se tím 
zabývají, se nám nepovedlo získat dotaci. Jako obce 
jsme měli i smůlu, že Národní sportovní agentura 
vypsala dotace na podobné stavby v závěru tohoto 
roku a náklady bohužel nešly uplatnit zpětně. 

Další velkou investicí do majetku, která se nám ne-
čekaně naskytla, bylo zakoupení budovy, ve které 
se nachází restaurace Záběh a dva byty. V minulosti 
byla tato budova v majetku obce, ale již před delší 
dobou byla prodána. Všichni zastupitelé se shodli, 
že další možnost získat tuto nemovitost zpět do 
majetku se již nemusí naskytnout, a jelikož obec 
měla dostatečné finanční prostředky v podobě 
přebytků let minulých, respektive rezerv, jednomy-
slně jsme se shodli na odkupu této nemovitosti. 
Dalším důležitým faktorem bylo, že jsme si přáli 
zachovat restauraci coby součást občanské vyba-
venosti, a pokud by nemovitost skončila u jiného 
majitele, nemuselo by tomu tak být. Jedním 
z velkých pozitiv našeho letošního hospodaření 
bylo podle mého názoru zřízení spořicího účtu. 
Značná část finančních prostředků obce totiž do té 
doby ležela na běžném účtu a tím zbytečně ztrácela 
hodnotu. Jen během letošního roku jsme díky úro-

kům na spořicím účtu získali do rozpočtu obce přes 
půl milionu korun. 

Chtěl bych také představit projekty, které jsme za-
čali připravovat. V příštím roce proběhne rekon-
strukce veřejného osvětlení, při níž budou vymě-
něna svítidla a některé stožáry v obci. Celkové ná-
klady na veřejné osvětlení se tím sníží o více než 
polovinu. Na tuto rekonstrukci již máme schvále-
nou dotaci. Připravili jsme projekt a podali jsme 
žádost o dotaci na umístění fotovoltaických panelů 
na budovy obecního úřadu, mateřské školky a ČOV. 
Máme rozpracovanou projektovou dokumentaci na 
přístavbu a rekonstrukci základní školy. Dále při-
pravujeme projekty na rekonstrukci místních ko-
munikací v různých částech obce a změnu 
v odpadovém hospodářství, ale i další menší pro-
jekty, které by měly zlepšit život v obci. 

Mohu s čistým svědomím říct, že jsme v letošním 
roce nezaháleli a je za námi spousta práce, která se 
v některých případech teprve naplno projeví. 

Závěrem bych rád poděkoval všem zastupitelům, 
pracovníkům obce, ale i dalším lidem, kteří i ve 
svém volném čase pomáhali s čímkoliv, za jejich 
odvedenou práci v tomto roce a věřím, že vše bude 
pokračovat minimálně stejně dobře i v budoucnu. 

Ing. Tomáš Komínek, starosta obce Lochovice

Rozpočet obce na rok 2024 

Na příští rok máme již schválený rozpočet jako vyrovnaný, kde příjmy i výdaje jsou plánovány ve výši 
31 959 000,- Kč. 

Příjmová strana je z velké části závislá na tom, jak se daří státu jako celku a jak na základě toho poskytuje 
skrze rozpočtové určení daní finanční prostředky obci. Další příjmy jsou oproti tomu výrazně menší. 

Výdajová stránka má jasně daný základ, který se musí uhradit, jsou to například energie, odpady, chod 
obecního úřadu, škola a další. 

Další výdaje jsou v rámci investic. V příštím roce máme v rámci rozpočtu připraveny peníze na opravy 
místních komunikací a to ve výši 3,5 milionu korun. Hlavní prioritou bude oprava komunikace 
a parkoviště mezi prodejnou COOP a zdravotním střediskem až ke sportovní hale. Zde budeme žádat 
o dotaci. Dalším větším výdajem bude rekonstrukce veřejného osvětlení, kde celkové náklady budou oko-
lo3 milionů korun, ale téměř 1,6 milionu získáme v rámci dotace. Podstatnou část rozpočtu také tvoří 
výdaje na školu, kde je připraveno 4,5 milionu korun a z toho jdou 3 miliony do rozpočtu školy na provoz 
a další více než milion na přípravu rekonstrukce a přístavby. 
 

Ing. Tomáš Komínek 
 



LOCHOVICKÉ LISTY 
 

Prosinec 2023 3 

Lochovičtí rybáři                                    

Místní skupina rybářů byla v letošním roce opět 
aktivní. Za celý rok se udělala spousta práce, a to 
na revírech, rybochovných zařízení, pro děti i 
v rámci kultury. Přímo do toku Litavky bylo vy-
sazeno hodně ryb různých druhů. Nejvíce pyšní 
jsme na vysazování pstruhů, kterým se v místní 
řece velice daří. V rybochovných zařízeních se 
nám daří chov ryb a jejich následná distribuce po 
celé místní organizaci Hořovice. Na těchto rybní-
cích byla prováděna každoroční údržba v podobě 
prořezávky stromů, sekání trávy a čištění příto-
ků. V rámci rybářského kroužku pro děti se po-
vedlo uspořádat dětské rybářské závody a spo-
lečně s dalšími skupinami rybářů i rybářský tá-
bor na rybníku Nohavice, kde společné chvíle u 
vody strávily děti z Lochovic, Praskoles a Hořo-

vic. V srpnu jsme jako skupina rybářů Lochovice 
uspořádali již čtvrtý ročník rybářských slavností. 
I přes nepřízeň počasí byla návštěvnost velká a 
věříme, že si to všichni užili stejně jako my. Rádi 
bychom tímto i poděkovali všem nerybářům, 
kteří nám s organizací slavností pomohli. Jíž teď 
Vám mohu slíbit, že v příštím roce proběhne vět-
šina akcí znovu a dle předběžných plánů by mělo 
dojít i na výlovy místních rybníků, kam se může-
te přijít přesvědčit, že rybařina není jen o vyse-
dávání u vody, ale je za ní i spousta práce a láska 
k přírodě. Na závěr mi dovolte za rybáře Locho-
vice Vám všem popřát krásné Vánoce a hodně 
zdraví do nového roku.  

Vladimír Chot, předseda MS rybářů Lochovice

Prázdninové soustředění na rybníku V Nohavici u 
Hořovic 

Již po sedmé uspořádala MO ČRS Hořovice letní 
prázdninové soustředění pro děti z dětských 
rybářských kroužků působících pod hlavičkou 
této organizace a stejně jako v loni využila pro 
tyto účely krásné prostředí rybníku V Nohavici u 
Hořovic. Akce se zúčastnilo celkem 29 dětí 
a společně s táborem v Praskolesích jsme 
v letošním roce zajišťovali pobytová soustředění 
pro 71 začínajících rybářů a rybářek. Přestože 
většina dní byla opravdu slunečná, zažili jsme 
i průtrž mračen a v noci opravdovou zimu. Děti 
však všechno bez problémů zvládly a pobyt 
u vody si opravdu užívaly. No a pro jeho zpestře-
ní jsme pro ně připravili i různé doplňkové pro-
gramy. S ukázkou protipožární techniky přijeli 
v rámci prevence příslušníci hasičského zá-
chranného sboru z Hořovic a dovednosti v lovu 
ryb na plavanou nám přijel ukázat závodník 
v této disciplíně pan Jaromír Klika. Příjemná byla 
také procházka do cukrárny na zmrzlinu a spo-
lečná diskotéka uspořádaná v předvečer ukon-
čení tábora, které se zúčastnili i někteří rodiče. 
Nikdo v té době samozřejmě netušil, že dotazy 
směřované na spolupráci hasičů a letecké hasič-
ské služby budou za několik dnů při hašení po-
žáru v průmyslové zóně Žebrák tvrdou realitou.  

 

Tím hlavním zájmem pro děti však zůstalo ryba-
ření a to byl i záměr letního soustředění na No-
havici. Na prvním místě se s celkovým počtem 
934 cm umístil Radek Mackovič, druhé místo 
s celkovým počtem 322 cm obsadil nováček Jin-
dřich Eschner a na třetím místě s celkovým po-
čtem 279 cm ulovených ryb skončil Jáchym Fa-
rář. Bramborovou medaili, tedy čtvrté místo 
s celkovým počtem 239 cm obsadil Samuel 
Pastucha. Největší ulovenou rybu – kapr 53 cm 
chytil další benjamínek našeho soustředění Jiří 
Slavík. Vítězové obdrželi z rukou pořadatelů po-
háry, pamětní medaile a hodnotné ceny. 
S prázdnou však neodcházeli ani ostatní účastní-
ci, každý z nich obdržel nějakou cenu a drobné 
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rybářské vybavení. Děti zkrátka prožily opravdu 
krásný týden plný zážitků a dobrodružství a jako 
vždy je na závěr potřeba poděkovat všem těm, 
kteří nám pomáhají podobné akce uspořádat. 
Děkujeme členům hasičského záchranného sbo-
ru Hořovice a panu Klikovi. Děkujeme panu Ko-
želuhovi za zajištění stravování v době prázdnin 
a to i pro děti s bezlepkovou dietou. Dále společ-
nosti VAK Beroun za bezplatné zajištění cisterny 

s pitnou vodou a to na oba táborové turnusy. Za 
opravdu velkou součinnost děkujeme MO ČRS 
Hořovice a jeho nadřízenému orgánu SÚS ČRS. 
No a to největší poděkování již tradičně patří 
městu Hořovice, které naši činnost s dětmi již 
dlouhodobě podporuje a i tato akce byla uspořá-
dána za jeho finanční podpory.  

Jan Rogos, jednatel MO ČRS Hořovice

Okénko Základní školy 

Přiblížil se konec roku 2023 a naše škola se po-
malu obléká do svátečního oděvu. Žáci, kteří ne-
dočkavě vyhlížejí vánoční prázdniny, za sebou 
mají spoustu dobře vykonané práce. Pojďme se 
krátce ohlédnout a zavzpomínat na zážitky, které 
jsme společně od začátku školního roku prožili. 

Plni očekávání jsme byli již první zářijové dny, 
kdy nám začal školní rok. Ten jsme slavnostně 
zahájili v pondělí 4. září v areálu základní školy. 
Svou přítomností i vlídnými slovy nás přišel při-
vítat p. starosta obce Ing. Tomáš Komínek. Vzác-
ným hostem byla také návštěva místopředsedy 
poslanecké sněmovny Doc. Ing. Karla Havlíčka, 
Ph.D., MBA. Ve škole čekaly na žáky nové věci, 
které se o letních prázdninách podařilo zrealizo-
vat. Potěšením určitě byly nové, barevné lavičky 
ve vestibulu školy i na školním nádvoří, zrekon-
struovaná učebna matematiky a vymalované 
třídy.  

 

V měsíci září se konal ve všech třídách Projekto-
vý den prevence zaměřený na ohleduplnost, to-
leranci a vzájemný respekt. V říjnu se žáci 1. a 2. 
B účastnili projektu DÝŇOVÁNÍ, probíhajícím v 
Čechově stodole v Bukové u Příbrami. Děti si 

v dílničkách vyrobily svou dřevěnou dekoraci, 
kterou si odvezly domů, a každá třída dostala 
krásnou vydlabanou dýni do své třídy. V pátek 
13. 10. se vypravili zástupci žákovské rady na 
dlouho očekávaný výlet do Velkého Chlumce. 
Žáci zde měli na programu návštěvu záchranné 
stanice, kterou žáky provedl sám chovatel a maji-
tel tohoto zařízení. Program zde byl velice pou-
tavý. O každém druhu se návštěvníci dozvěděli 
řadu zajímavých informací a s některými chova-
nými zvířaty byli v bezprostředním kontaktu. 
V závěru exkurze jeden člen ŽR slavnostně pře-
dal chovateli obálku s finančním obnosem na 
podporu záchranné stanice. 

 

Během podzimu se žáci zapojovali do vědomost-
ních soutěží např. přírodovědného klokana nebo 
olympiád z českého jazyka a z dějepisu. Již tra-
dičně se účastníme jazykové inovativní soutěže 
pro školy s názvem Jazykový WocaBee šampio-
nát. Soutěží se online v aplikaci na učení slovíček. 
Třída 7. třída se v rámci okresu Beroun umístila 
na vynikajícím 3. místě, díky čemuž získala ceny 
a postoupila do krajského kola. 

Na konci listopadu jsme pro rodiče i širokou ve-
řejnost uspořádali vánoční jarmark spojený 
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s vystoupením žáků. Děkujeme za hojnou účast a 
podporu. Pátého prosince proběhla mikulášská 
nadílka, poté už si děti nazdobily vánoční stro-
mečky, dekorovaly třídy a těší se na dárky od 
Ježíška. 

Přejeme vám klidné Vánoce a do nového roku 
2024 mnoho zdraví, lásky, pohody a šťastné 
úsměvy na Vašich tvářích.  

Mgr. Radka Hlaváčová, ředitelka školy 

ZPRÁVIČKY Z MATEŘSKÉ ŠKOLKY

Kalendářní rok se pomalu chýlí ke konci a rádi 
bychom se s vámi podělili o událostech, které se 
udály v naší mateřské škole od začátku školního 
roku 2023/2024. Naše školní začátky byly tra-
diční – třídy Broučků, Koťat a Slůňat byly opět 
plné dětí, stejně jako každý rok. Naše učitelky 
letos připravili zajímavý každodenní program 
obohacený divadelním představením nazvaným 
„Řekne ti to přísloví“. 

V naší předškolní třídě jsme v říjnu zahájili pla-
vecký výcvik v Hořovickém bazénu a hravou 
formou se děti učí základy anglického jazyka. 
Probíhá také spolupráce s učitelkou ze základní 
školy a budoucími prvňáčky, kde se seznamují a 
připravují na přechod do Základní školy. 

Jednou z našich výletních aktivit byla návštěva 
Zahrady Lisý v Popovicích, kde jsme na podzim 
dlabali dýně. Podzim jsme slavili různými soutě-
žemi a Halloweenem, kdy se děti převlékly za 
strašidelné postavy. V listopadu jsme vítali sv. 
Martina s jeho Svatomartinskou cestou a netrpě-
livě jsme očekávali, zda nám přinese první sníh. 

Advent jsme přivítali už první adventní neděli 
při rozsvícení vánočního stromečku v Lochovi-
cích, kde jsme společně zazpívali Vánoční koledy. 
V úterý 5. prosince nás ve školce navštívil Miku-
láš s čerty a anděly. Děti byly hodné a zazpívaly 
krásnou písničku, a tak Mikuláš rozdával menší 
dárky. 

Vánoční období ve školce je kouzelný čas, kdy se 
děti připravují na Vánoční besídky, aby překva-
pily své blízké. Po besídce nás čekají tradiční 
vánoční zvyky, poslech a zpěv koled, ochutnávka 
vánočního domácího cukroví a divadelní před-
stavení s názvem „Putování do Betléma“. Nejvíce 
se však děti těší na vánoční nadílku, kterou nám 
Ježíšek přinese do každé třídy. 

Před Vánoci jsme již dostali jeden dárek díky 
obci Lochovice, za což jsme jim vděční – nový 
plot ve školní zahradě. 

Přejeme všem krásné prožití vánočních svátků a 
hodně zdraví do nového roku 2024.  

Děti a zaměstnanci Mateřské školy Lochovice 

Návštěva Obecního úřadu v Lochovicích

Dne 25. září 2023 se žáci a žákyně 3. třídy s tříd-
ní učitelkou Mgr. Jaroslavou Schönovou a paní 
asistentkou Miroslavou Pazderníkovou, vypravili 
v rámci předmětu Prvouka na Obecního úřad v 
Lochovicích. 

Přivítal nás, jak některé děti pronesly, milý pan 
starosta Ing. Tomáš Komínek. Poutavě nám vy-
právěl o své funkci i o Lochovicích. Děti si zahrá-
ly i na malé novináře.  Panu starostovi položily 
několik zvídavých otázek. Nakonec dostaly malé 
dárečky na památku a s panem starostou se vy-
fotily. Děti byly moc hodné a bedlivě posloucha-
ly. Mnoho míst si jistě nyní spojí s vyprávěním 
pana starosty. Závěrem bych chtěla panu staros-
tovi poděkovat, že se nám mile věnoval. 
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Děti měly pak před sebou nemalý úkol, napsat slohovou práci o návštěvě Obecního úřadu. Za nejlepší 
novinový článek pro Lochovické listy získala ocenění žákyně Leontýna Skuhrovcová. Budeme se těšit na 
jeho výtisk v již zmíněných Lochovických listech.  

Mgr. Jaroslava Schönová
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Drobné zprávičky jídelny  

V roce 2022/23 se uvařilo a vydalo 47,8 tisíc 
obědů, 10,8 tisíc ranních svačin a 5,8 tisíc odpo-
ledních svačin. 

O letošních prázdninách proběhlo vymalování a 
drobné opravy jídelny. 

Děkujeme obecnímu úřadu za zapůjčení stroje na 
čištění podlah, který je velkým pomocníkem při 
úklidu. 

Do nového školního roku 2023/24 se přihlásilo 
cca 340 strávníků. Z tohoto počtu máme 30 
strávníků, našich spoluobčanů, kteří pravidelně 
odebírají obědy. Strávníkům nabízíme jídla pře-
vážně tradiční, ale také pokrmy, které se již do-
ma tolik nevaří. 

Přejeme všem Vánoce plné lásky, pohody a spo-
kojenosti. V novém roce hodně zdraví. 

Ivana Masaryková, vedoucí školního stravování 

Rozsvícení vánočního stromku  

Jak už se stalo milou tradicí, opět jsme na první 
adventní neděli sešli na zámeckém statku. Letoš-
nímu vánočnímu ladění velmi pomohla i bohatá 
sněhová nadílka, která báječně dokreslila sváteční 
atmosféru. V kousavém mrazu nás zahřály dobroty 
od Knappuccino a Sole in Forno a také výborné 
klobásky a svařák ze stánku organizátorů. Stro-
mečku po rozsvícení požehnal pan farář Stefan Mi-
chal Wojdyla a děti a paní učitelky ze Základní a 
mateřské školy Lochovice zazpívaly koledy.  
Slovy paní Renaty Schumové „Přejeme všem krás-
ný předvánoční čas a všem zúčastněným děkujeme 
za pomoc a podporu! Velké díky patří panu Týrovi 

za stromeček, Sboru dobrovolných hasičů Lochovi-
ce za pomoc s pokácením a ukotvením stromečku, 
Davidovi s nazdobením, Františkovi za světla, paní 
Komínkové a hasičkám za pomoc s perníčky 
a občerstvením, dětičkám a jejich paním učitelkám 
za zpívání, obci Lochovice, že jako každý rok zapůj-
čila hasiče a pomohla s propagací a panu faráři za 
požehnání. Strávníkům nabízíme jídla převážně 
tradiční, ale také pokrmy, které se již doma tolik 
nevaří. Přejeme všem Vánoce plné lásky, pohody a 
spokojenosti. V novém roce hodně zdraví. 

Mgr. Michaela Perníková 

Soutěž Absolventů tanečního kurzu

V krásném sále Společenského domu v Hořovicích 
se v pátek 16. 12. 2023 uskutečnila soutěž Absol-
ventů tanečního kurzu pořádaného Taneční školou 
Blanky Vášové. Ve čtyřech kolech se utkali všichni 
frekventanti tanečního kurzu a zde vidíte naše fina-
listy.  Z padesáti párů finálových 7 míst obsadili (od 
leva): 1. místo: Viktor Packa (Hořovice) a Natálie 
Šlosarová (Hořovice), 2. Prokop Vančó (Líšná) a 
Magdaléna Martincová (Cerhovice), 3. Kryštof Tr-
sek (Kařez) a Kateřina Trsková (Kařez), 4. Matěj 
Mareček (Lochovice/Kočvary) a Eliška Chrpová 
(Tlustice), 5. Michal Bauer (Praskolesy) a Adéla 
Brotánková (Tlustice), 6. David Dostál (Hořovice) a 
Eliška Navarová ((Podluhy), 7. Tadeáš Prým (Ho-
řovice) a Sofie Pilichová (Praskolesy). 

 

 

Text: Blanka Vášová, foto: Daniel Klíma
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TJ Slovan Lochovice – III. třída 2023/2024 podzim 

# Klub Z V R P S B 

1. Hýskov 13 10 0 3 43:18 30 

2. Karlštejn 13 9 2 2 42:15 29 

3. Hostomice 13 8 2 3 43:25 26 

4. Tetín 13 8 2 3 25:15 26 

5. Tmaň 13 7 3 3 47:31 24 

6. Lochovice 13 7 0 6 35:34 21 

7. Osek 13 6 2 5 35:26 20 

8. Praskolesy 13 6 1 6 31:39 19 

9. Broumy 13 5 3 5 27:28 18 

10. Nižbor 13 4 3 6 34:36 15 

11. Březová-Bzová 13 5 0 8 20:38 15 

12. Osov 13 3 0 10 28:51 9 

13. Loděnice B 13 2 2 9 28:41 8 

14. Újezd 13 1 0 12 11:52 3 

  

TJ Slovan Lochovice oddíl kopané, se po podzimní části III. třídy okresního přeboru nachází na 6. místě 

s 21 body. Celý podzim byl ve znamení střídání dobrých a špatných výkonů našeho mužstva. Tým od léta 

převzal nový trenér Miroslav Liška a jeho příchod se dá hodnotit pozitivně.  

Slovan má od letošní sezóny po delší době opět mužstvo mladších žáků. Vytvoření této věkové kategorie 

je pro budoucnost Slovanu i rozvoji dětí velmi důležitý, ač výsledky nejsou ideální, tak věříme, že je to 

hlavně tím, že v dané kategorii jsme první rok a děti si musí na nové rozměry hřiště a na více pravidel 

zvyknout. 

První mistrovský zápas jarní části sezóny odehraje tým dospělých v neděli 24. 3. 2024 od 15:00 na domá-

cím hřišti proti týmu Praskoles. Mladší žáci zahájí druhou část soutěže v pátek 29. 3. 2024 od 16:00 na 

hřišti Všeradic. Přijďte naše mužstva podpořit v jarních zápasech a užít si atmosféru venkovského fotbalu 

jak se patří. 

Rádi bychom Vás také pozvali na Sportovní zábavu, kterou budeme pořádat 24. 2. 2024 v kulturním sále 

obecního úřadu. 

Závěrem bychom Vám všem rádi popřáli hezké Vánoce a šťastný nový rok 2024. Sportu zdar a fotbalu 

zvlášť. 

Vedení TJ Slovan Lochovice 
 

 

 

LOCHOVICEKÉ LISTY vydává Obec Lochovice. O obsah se stará Kulturní výbor ve složení Jakub Šabat, Mgr. Jana Kolomazníková, Tomáš 

Knápek, Petr Kolařík, DiS. a Mgr. Michaela Perníková. Veškeré podněty, příspěvky, nápady, připomínky, pozvánky, nabídky atp. směřujte na 

e-mail: kultura@obec-lochovice.cz. Příspěvky lze také doručit na Obecní úřad Lochovice. 


